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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  21. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 26. januara 2012. godine u Velikoj sali Opštine 
Budva.  
 

Sjednica je počela u 10,10 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 

 
Prije prelaska na rad predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornicu Jelenu Srzentić da mu 

pomaže u radu 21. sjednice SO Budva. 
 
             

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan      13. Mihović Rajko 
2. Backović Mihailo      14. Nikolić Duško 
3. Vujičić Božidar      15. Pejović Mijomir 
4. Vučetić Vesna      16. Pinjatić Đorđe 
5. Vučković Nikola      17. Popović Srđa 
6. Dapčević Branislava     18. Pribilović Đorđije 
7. Delić Radovan      19. Rađenović Krsto 
8. Đurić Marko      20. Srzentić Jelena 
9. Zac M. Marko      21. Stojanović Marina    
10. Kotarac Tijana      22. Trnski Igor 
11. Ljubanović Krsto      23. Hadžić Dragan 
12. Mitrović-Milić Anita     24. Džaković Stevan 

 
                                                    ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Anđus Vido      5. Gregović Jovan 
2. Vujović Đorđije      6. Duletić Srđan 
3. Vuković Marko      7. Petković Ante 
4. Gluščević Igor      8. Tičić Milan 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 24 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom.  
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine Budva,         
-  potpredsjednik, 
-  glavna administratorka, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opština, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
- predstavnici mjesnih zajednica, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja i 
- g-đica Jovana Bulatović, predstavnica NVO „MANS“. 

 
Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
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Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Ante 

Petković, Marko Vuković i Vido Anđus, tako da sjednici prisustvuje 27 odbornika. 
 

 Odbornicima Mihailu Backoviću, Antu Petkoviću i Stevanu Džakoviću dostavljeni su odgovori na 
odbornička pitanja. Odborniku  Mijomiru Pejoviću dostavljen je odgovor na jedno odborničko pitanje, dok je 
odborniku Božidaru Vujičiću dostavljen odgovor na dopunsko pitanje.   
 

Odbornik Stevan Džaković je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1. „Zašto Skupština opštine Budva do sada nije imala na uvid Izvještaje o poslovanju firme „Mediteran 

WTE“ i koliko je učešće Opštine u ovom preduzeću?“ 
 

 Odbornik Ante Petković je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1. „Da li je Opština Budva stupila u kontakt sa opštinama Kotor i Tivat i Vladom oko projekta 

fudbalskog sportskog centra?“ 
  
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Božidar Vujičić, Stevan Džaković, Krsto 

Rađenović, Đorđije Pribilović, Mijomir Pejović i Ante Petković. 
 
Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase : 
1. «Kakav je postupak ustupanja plaža koje imaju karakter hotelskih plaža?«  
2. «Koliko je Morsko dobro, za  sezonu 2011. godine, naplatilo sredstava od zakupaca plaža i 

privremenih lokacija u zoni morskog dobra, ukupno i pojedinačno?«  
 
Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase : 
1. «Koliko stanova za dodjeljivanje svojim radnicima i funkcionerima posjeduje Opština Budva, 

koliko je do sada dala tih stanova i na osnovu čega ih je dodjelila, imala li stanova solidarnosti, koji je broj, 
kvadratura i adresa tih stanova, da li postoji spisak kome sve treba da dodijeli te stanove i pod kojim uslovima 
(da li to podrazumjeva kredit ili trajno vlasništvo)? Takođe, Vas molim da objasnite fenomen «stanovi za 
funkcionere« da li to postoji, ko su ljudi koji mogu to da dobiju i koji su to dobili, kolika je kvadratura  i na 
osnovu kojeg pravilnika ili odluke su dodjeljivani? «  

2. »Koje su građevinske dozvole (ime i prezime, broj katastarske parcele i broj građevinske dozvole) 
izdate u kabinetu bivšeg predsjednika Opštine Rajka Kuljače?» 

 
Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase : 
1. «Koliko je Opštinu Budva koštalo snimanje  TV serije «Budva na pjenu od mora«?«  
2. «Zašto ne radi grijanje u Akademiji znanja od početka grejne sezone?«  
 
Odbornička pitanja odbornika Đorđija Pribilovića glase : 
1. «Da li će ovoj Skupštini biti podnijet Izvještaj o tome koliko je stanova solidarnosti izgrađeno, 

kojim su preduzećima odnosno radnicima dodijeljeni i pod kojim uslovima?» 
2. «Da li će Skupština imati pravo uvida, kontrole nad raspodjelom stanova za radnike MUP-a i 

prosvete i pod kojim uslovima se dodijeljuju?«  
 
Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase : 
1. «Kada će biti riješen problem pristupa naselju kod elektrodistribucije?» 
2. «Kada će biti  riješen problem izlivanja fekalija na putu u Ivanovićima? Da li je utvrđena 

odgovornost izvođača radova, preduzeća «Udarnik« ?«  
 
Odbornička pitanja odbornika Anta Petkovića glase : 
1. «Šta će nadležni organi Skupštine opštine Budva preduzeti da se osposobi staza koja ide od Bečića 

prema Budvi, tj. dio staze poslije tunela?«  
2. «Šta će nadležni inspekcijski organi učiniti da se zabrani puštanje preglasne muzike i reklamiranje 

sa čamaca koji idu pored obale i ometaju turiste i građane?» 
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Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 20. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 28. i 29. decembra 2011. godine i 16. januara 2012. godine. 

 
Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 20. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 28. i 29. 

decembra 2011. godine i 16. januara 2012. godine. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 –dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 24- dvadesetčetiri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  20. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, KOJA JE 

ODRŽANA 28. I 29. DECEMBRA 2011. GODINE I 16. JANUARA 2012. GODINE 
 
 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  
 
Predlagač akta, predsjednik Opštine, je dopisom br. 001-125/2 od 20.01.2012. godine dostavio 

predsjedniku Skupštine, predlog za dopunu dnevnog reda novim tačkama, i to: 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 32 u bloku 

10 u okviru DUP-a »Rozino I«; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 4.13 u 

okviru bloka broj 4 DUP-a »Budva- Centar«. 
 

Shodno čl. 79. Poslovnika, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, je dao kratko 
obrazloženje ovih predloga. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom tačkom: 
Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 32 u bloku 10 u 
okviru DUP-a »Rozino I« 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21 –dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) prihvatila 
 
Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 

formiranja urbanističke parcele 32 u bloku 10 u okviru DUP-a »Rozino I« 
            
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 4.13 u 
okviru bloka broj 4 DUP-a »Budva- Centar« 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21 –dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti 
radi formiranja urbanističke parcele 4.13 u okviru bloka broj 4 DUP-a »Budva- Centar« 

 
 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red.  

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 20-dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) usvojila sledeći 
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D N E V N I   R E D: 
1. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog 

zemljišta; 
2. Predlog Rješenja o imenovanju Komisije za praćenje realizacije projekta “Planiranje, izgradnja, 

finansiranje i upravljanje postrojenjem za otpadne vode Budva”; 
3. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 8 u okviru 

DUP-a “Petrovac – Centar”; 
4. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 32 u bloku 10 u 

okviru DUP-a »Rozino I«; 
5. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 4.13 u okviru 

bloka broj 4 DUP-a »Budva- Centar«. 
 

1. 
 Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 
naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta. 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ivan Dajković, v.d. načelnika 
Službe za naplatu naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta. 

   
  Na tekst Predloga akta podnesen je  Amandman od strane predlagača akta, predsjednika opštine,  broj 
001-159/2  od 24.01.2012. godine, koji je dostavljen odbornicima. 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
amandman na tekst Predloga akta. Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Pribilović, 
Božidar Vujičić, Ante Petković, Mihailo Backović, Tijana Kotarac, Krsto Rađenović i Stevan Džaković, a od 
ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Lazar Rađenović, 
predsjednik Opštine. 

  
Odbornik Ante Petković je istakao da neće podržati usvajanje ovog akta, odnosno da će biti uzdržan 

prilikom glasanja, kao i odbornik Đorđije Pribilović koji je istakao da neće podržati usvajanje ovog akta. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o naknadi za komunalno 

opremanje građevinskog zemljišta, uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  Poslovnika, Amandman koji 
je podnio predlagač odluke postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25- dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 3- tri 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O NAKNADI ZA KOMUNALNO OPREMANJE 

GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA 
 
 

2. 
Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o imenovanju Komisije za 

praćenje realizacije projekta “Planiranje, izgradnja, finansiranje i upravljanje postrojenjem za otpadne 
vode Budva”. 
 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Cvetko Pajković, sekretar 
Sekretarijata za investicije.  
 

  Na tekst Predloga akta podnesen je  Amandman od strane predlagača akta, predsjednika opštine,  broj 
001-163/2  od 24.01.2012. godine, koji je dostavljen odbornicima. 
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 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za izbor i imenovanja 
razmatrali su Predlog ovog akta, a amandman na tekst Predloga akta razmatrao je Odbor za Statut i propise i 
Odbor za izbor i imenovanja. Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Đorđije Pribilović, 
Božidar Vujičić i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a. 
  

Odbornik Đorđije Pribilović je istakao da će podržati usvajanje ovog akta. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju Komisije za praćenje realizacije projekta 

“Planiranje, izgradnja, finansiranje i upravljanje postrojenjem za otpadne vode Budva”, uz napomenu 
da, shodno članu 130. stav 4. Poslovnika, Amandman koji je podnio predlagač odluke postaje sastavni dio 
predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
25-dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25-dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 

 
RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PRAĆENJE REALIZACIJE PROJEKTA 

“PLANIRANJE, IZGRADNJA, FINANSIRANJE I UPRAVLJANJE POSTROJENJEM ZA 
OTPADNE VODE BUDVA” 

 
Prije prelaska na razmatranje treće tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio  

da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  3, 4 i 5 te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  3, 4 i 5 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasao 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 3, 4 i 5 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 3., 4. i 5. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 8 u 
okviru DUP-a “Petrovac – Centar”; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 32 u bloku 
10 u okviru DUP-a »Rozino I«; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 4.13 u 
okviru bloka broj 4 DUP-a »Budva- Centar«. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Božidar 
Vujičić, Stevan Džaković i Krsto Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a i Jovana Bulatović, predstavnica nevladine organizacije „MANS“. 

 
Odbornik Krsto Rađenović, ispred Kluba odbornika SNP-a, je istakao da odbornici ove partije neće 

podržati usvajanje ovih akata. 
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 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele br. 8 u okviru DUP-a “Petrovac – Centar” 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 5-pet odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE BR. 8 U OKVIRU DUP-A “PETROVAC – CENTAR” 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele 32 u bloku 10 u okviru DUP-a »Rozino I« 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21-dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE 32 U BLOKU 10 U OKVIRU DUP-A »ROZINO I« 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele 4.13 u okviru bloka broj 4 DUP-a »Budva- Centar« 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE 4.13 U OKVIRU BLOKA BROJ 4 DUP-A »BUDVA- CENTAR« 
 
Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, zamjenica predsjedavajućeg je zaključila 21. 

sjednicu SO Budva u 15,07 časova. 
 
 
 

                                             
SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                          Krsto Ljubanović    
                          
 
 
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                       Lidija Zirojević 
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Z A P I S N I K 
SA  21. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

ODRŽANE  26. JANUARA 2012. GODINE 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                      
 
 
 
 

Budva, 27. mart 2012. godine 
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